
Zpráva komise masters pro jednání předsednictva ČVS 13.9.2022 

 

Období 3. čtvrtletí je vrchol sezóny pro masters veslaře a tak tomu bylo i v letošním roce. Naši 

závodníci se zúčastnili velkého počtu regat a je vidět, že naše masters veslování je na vysoké úrovni, 

což se opět prokázalo nejen na tuzemských závodech, ale i na evropských a světových soutěžích. 

Primátorky – větší počet masters osem než seniorských dokazuje, že zájem o masters závody je stále 

větší. 

Euro-Masters regata se letos konala v červnu na jezeře Bled ve Slovinsku a opět naši závodníci 

prokázali svou kvalitu, o čemž svědčí i počet 18 vítězných závodů v silné evropské konkurenci. 

Mistrovství ČR masters , které se konala v červenci v Třeboni, je s mezinárodní účastí a je velmi 

populární nejen pro české závodníky, ale každý rok přijíždí více závodníků ze zahraničí. V letošním 

roce se zúčastnilo 95 zahraničních posádek. 

Světová masters regata ve Francii v Libourne se konala minulý týden a vzhledem k vysokým 

nákladům na přepravu lodí se nezúčastnilo tolik závodníků z ČR, jako tomu bývá v bližších destinacích, 

ale přesto naši závodníci vyhráli 12 závodů a prokázali vysokou kvalitu našich závodníků masters. 

Účast závodníků z celého světa byla velmi veliká – více než 3000 veslařů z celého světa závodilo v 3 

minutových intervalech 5 dní a je vidět, že ani po 2 letech, kdy se nemohly regaty uskutečnit kvůli 

covidu, závodníci neztratili zájem o veslování. 

 

Zdenka Norková – předsedkyně komise masters 

 


